
Fra: Mona Rafn <mona. rafn@ baerum.komm une.no>
Sendt: tirsdag 23. november 2027 L4:58

Til: Rigmor Arnkværn <arnkver@online.no>; Kathrine Sole Semb <kathrine@b-
ir.no>; lars@baerumkultur.no; n. mehdi derraz (n.derraz@hotmail.no)
<n.de rraz@ hotma i l. no>; solwyss @ gma i l. co;n;' Kent Rem i Westergre n'
<kentremiwestergren@yahoo.no>; ØyviÅd Mikal Rebnord
<oyvind. re bno rd @ redcross. no>
Kopi: Elisa beth Eide <elisabeth.eide@ baerum.kom mune. no>
Emne: Henvendelse til frivillige organisasjoner i området ved Ballerud

Hei,

Jeg har fått en intern henvendelse i dag fra min kollega Kristine Laundal som
arbeider i Velferd stab. saken gjelder barnehage, barneskole og flerbrukshall på

Ballerud. i dag.

I tråd med målet om skolen som samfunnshus ønsker byggherre innspill fra aktuelle
organisasjoner, lag og foreninger i området om hvilke behov de måtte ha for lokaler
og fasiliteter, som kan tilgjengeliggjøres i disse byggene.

Send gjerne dette videre til lokale frivillige aktører dere kjenner til i Ballerud
området, og dessverre - det haster med innspill. Jeg videresender mail se under fra
byggherre ved Jesper Fog Hansen som er mottaker av innspillene

Med vennlig hilsen

Mona Rafn

Rådgiver kultur og frivillighet
Bærum kommune
Mobil: 4517 19 4A
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Hei!

Eiendom Byggherre ønsker med dette å informere litt om prosjektene Ballerud
barneskole og bornehage som nå er besluttet gjennomført i formonnskapet. Dette er
to investeringsprosjekter som vi jobber med i en felles prosess. Prosjektene er nå i
plonleggingsfasen, og vi hor så langt jobbet med behovsovkloringer med tjenestene,
nul.iqhetsstudie og forslog til regulering med ørkitekt. plonforsloget er
l.gangsbehondlet i planutvslqet 17.#6.2A2i", 2. gongs behandling av
reguleringsplonen skjer nå på nyåret.

Vi ser på muligheter for sombruk mellom barnehage, skole og flerbrukshall i
prosjektet, og foreløpig er det Grunnskole, notur og idrett og Barnehagekontoret
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som er involvert i prosessen. sombruk kon også omfotte ondre grupper, men
Eiendom byggherre hor ikke fått vite om andre behov som trengs i området. vi
planlegger et «hjerterom» som kon romme funksjoner som kafe/kantine, sosiole
orrangementer, trim, musikk, kunst, litterotur, kunnskapsdeling mm. Kanskje også
deler av uteområdet kon benyttes av flere. Her trenger vi innspill!

Kort om prosiektene

Bærum kommune planlegger en ny bornehoge for 750 born og barneskole for 5gg
barn ferdigstillelse for skolen er 202s. Barnehogen skol etter beslutning i
formannskopet 22.06.2021 8.ff2{bornehsqe} ikke bygges før senere og barnehogen
skal derfor planlegges for midlertidig å væ1.e i skolebygget.

I formonnskapsmøtet 22.05.2027 er det politisk besluttet ved Bpt{§kotd at det skal
utarbeides 3 skisseprosjekt som viser plon og designforslag for skoleprosjektet.
Arkitektorbeidet påbegynnes i midten ov januar. Do er det viktig ot de har underlog
som viser hvilke ønsker og behov som søkes løst innen tjenestebyggene. Dette går på
rominnredning og funksjon, rommenes nærhet til hverandre, logistikk,
odgangskontroll.

I et onnet prosjekt Berger sykehjem og barnehoge har vi i samarbeid med
kommunikasionsenheten i Bærum kommune laget en hjemmeside der det også er en
lenke til en liten spørreundersøkelse. Her går vi åpent ut og inviterer tit innspill fra
«folk flest». https:/lwww.baerum.kammunq,{lo/qfi-bqru{n- |
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Det er i midlertid ikke Eiendom byggherre sin oppgave å søke informasjonen selv om
vi ofte tar denne oppgaven. lnnspillene må komme fro øvrige tjenester som hor
innsikt i bydelsbehovene og gode ideer tit å løse ftere oppgaver i somme slengen.

vi henvender oss derfor nå til dere for å få innsi;pill på om det er ondre deler ov
kommunens virksomhet som kon ha nytte av dette prosjektet. Dette gjelder ikke
bore tienestene direkte, men også hvordon vi kon benytte det nettverket dere hor ut
mot befolkningen inærmiljøet (kultur, ungdom, eldre mm).
Forutsetningen er ot vi ikke skal bygge «dobbett så mye», men få «dobbelt så mye»
ut av det vi bygger. I og med ot det i kommunen er fokus på 1"5% besparelse i
investeringene er det viktig ot det kon finnes gode drgumenter for behovene som
kommer opp, evt. hvordan de kon titfredsstilles og aller best om de kan underbygges
med fokto.

ut over vinteren skal vi ut over plan og skisseforslag jobbe med blont annet å
identifisere gevinster, FNs bærekraftsmå\, økonomiske forhold og Futurebuild
kriterier.
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Ber dere sende innspill innen 18. november, eller hvis dere ikke har innspill vennligst
bare svar dette.

Dette er et veldig spennende prosjekt som kon bti vetdig bra @

God helg.

Med vennlig hilsen

lesper Fog Honsen

Prosjektansvarlig / siv.lng. , Bærum kommune, Eiendom Byggherre, Mobit: +47 909
57 793, wwttE.baerum.kommunp.no,/eiendam Besøksodresse: Eivind Lyches vei 10,
7338 Sondvika
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